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Registratienummer
GF20.20079
 
Agendapunt
4b

Onderwerp
Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van d.d. 5 oktober 2020 

Voorstel
gelet op de stand van zaken, af te doen: 

Toezeggingen: 98, 154, 163, 172, 175, 177, 184, 189, 191, 192, 193, 194, 195, 196, 197, 
198, 199, 204, 206, 208, 209, 210, 211, 214, 215, 217, 220, 222
Moties: 170, 182, 206, 215, 219

Besluit
De lijst met toezeggingen en moties vast te stellen.
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- Toezeggingen openstaand - 

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afgedaan

212 18-06-2020 Eventuele 
onderwijsachterstand te 
volgen en afspraken 
hierover te maken met 
het MBO.

We inventariseren wat er nodig 
is en zetten hier zo nodig actie 
op.

PvdA J. Zoetendal Nee

216 22-06-2020 De raad elk kwartaal te 
informeren over de stand 
van zaken omtrent Thialf 
en de voortgang van het 
herstelplan.

Planning in afstemming met de 
griffie. Voorstel om in oktober 
te informeren over stand van 
zaken.

J. Zoetendal Nee

116 05-09-2019 Er komt er een stuk van 
de griffier over het 
oppakken van de 
aanbeveling om als raad 
zelf aan de slag te gaan 
met de aanbevelingen 
van de ROB (rapport 
wisselwerking) en 
Berenschot (rapport 
democratische legitimiteit 
bij interbestuurlijke 
samenwerking).

Dit is opgeschoven vanwege 
Covid-19. Verwachting is dat 
het in 1e kwartaal 2021 volgt. 
Regie ligt bij de griffie.

T.J. van der 
Zwan

Nee

213 18-06-2020 Zodra over deze 
projecten in Amsterdam 
meer informatie is de 
raad hierover te 
informeren en er met de 
raad over spreken.

De resultaten van experiment 
in A’dam worden in 2e halfjaar 
verwacht en als zodanig ook 
opgenomen in 
uitvoeringsprogramma Werk

SP H. Rinkes Nee

207 15-06-2020 De raad te informeren 
over het ontwikkelen, 

Het is de bedoeling aan dit 
onderwerp (ook) aandacht te 

SP J. van Veen Nee
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samen met Provincie, 
van flexwoningen  o.a. 
voor arbeidsmigranten..

besteden tijdens de 
informatiebijeenkomst op 8 
oktober over wonen.

110 08-07-2019 De gemeente pakt een 
faciliterende regierol 
(school is bouwheer) en 
kijkt met school en 
omwonenden kritisch 
naar de dubbele 
gebruiksfunctie school en 
MFA, wat het meest 
efficiënt is voor wat 
betreft verkeer en 
maximaal haalbaar is, en 
hoe de omgeving zo 
groen mogelijk te 
houden. Het college geeft 
hierover terugkoppeling 
aan de raad.

Er is een raadsvoorstel in 
voorbereiding. Dit wordt in de 
komende commissie 
behandeld.

J. van Veen Nee

219 24-08-2020 Als de hoogte van het toe 
te kennen bedrag aan 
rijksmiddelen bekend is, 
wordt de raad hierover 
geïnformeerd.

Als de hoogte van het toe te 
kennen bedrag aan 
rijksmiddelen bekend is, wordt 
de raad hierover geïnformeerd.

SP H. Rinkes Nee

202 25-05-2020 Na te gaan of de 
geplande vier 
parkeerplaatsen ook een 
groenstrook kan blijven.

Hier is aandacht voor. FNP SP J. van Veen Nee

203 25-05-2020 Evaluatie op het 
bestemmingsplan volgt.

Dit komt te zijner tijd.  Deze 
evaluatie zou o.i. betrekking 
hebben op de riolering en 
verkeer.

SP J. van Veen Nee

109 08-07-2019 Er wordt een paragraaf 
kamerverhuur 
opgenomen in het 

In het handhavingsverslag 
wordt de paragraaf 
kamerverhuur opgenomen. Het 

T.J. van der 
Zwan

Nee
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jaarlijks 
handhavingsverslag .  
Het rapport wordt 
geagendeerd voor de 
commissie AZ.  In het 
paraplubestemmingsplan 
wordt een onderdeel over 
goed verhuurderschap 
opgenomen.

verslag wordt eenmaal per jaar 
aan de raad gestuurd.  Aan het 
paraplubestemmingsplan wordt 
gewerkt.

123 16-09-2019 Er volgt een evaluatie in 
jaar 3 waarna de raad 
kan beslissen over fase 
2.

Dit wordt in 2021/2022 
opgepakt.

PvdA J. van Veen Nee

168 10-02-2020 Wethouder Van Veen 
zegt toe erop terug te 
komen welk tijdspad de 
provincie in gedachten 
heeft om het onderzoek 
over flexwonen handen 
en voeten te geven.

We zijn door de provincie 
gevraagd mee te lezen en mee 
te denken met de offerte-
uitvraag voor een opdracht 
betreffende de kwantitatieve 
en kwalitatieve behoefte naar 
flexibel wonen in Friesland. 
Inmiddels is de Companen 
aangetrokken om het 
onderzoek uit te voeren. Op dit 
moment worden de 
vragenlijsten aan verwerken 
met input vanuit de 
gemeenten. De resultaten van 
het onderzoeken bepalen mede 
de vervolgstappen.

SP J. van Veen Nee

201 25-05-2020 Aan  de projectgroep bij 
de planvorming A32 2022 
en 2023 aandacht te 
vragen voor sluipverkeer 
door het dorp .

Hier is aandacht voor. CDA J. van Veen Nee
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135 10-10-2019 Kaart met bomenkap wel 
of niet vergunning 
plichtig staat niet meer 
op de website, wordt 
uitgezocht.

We werken aan het inzichtelijk 
maken van de bomen via een 
kaart.

FNP H. Rinkes Nee

174 24-02-2020 Het college zegt toe om 
bij het 
uitvoeringsprogramma 
armoede een overzicht 
van informatie over 
incasso en bedragen 
waar het werkelijk om 
gaat op jaarbasis voor te 
leggen.

Deze nemen we mee in het 
uitvoeringsprogramma 
Armoede.

PvdA H. Rinkes Nee

218 24-08-2020 Dorpshuizen en 
multifunctionele 
gebouwen worden (naast 
de scholen) benaderd 
over de ventilatie.in deze 
gebouwen.

Dit heeft onze aandacht. Op dit 
moment volgen we het 
landelijke advies/richtlijnen. 
Mochten er ontwikkelingen zijn 
dan wordt dit gedeeld met de 
raad.

HL J. Zoetendal Nee

169 10-02-2020 Wethouder Van Veen 
zegt toe de door O.de 
Vries (D66) benoemde 
informatiekloof voor wat 
betreft Diftar+ te 
onderzoeken en een 
communicatievoorstel 
hierover te doen.

Dit is nog niet opgepakt. D66 J. van Veen Nee

221 24-08-2020 Onderzocht wordt het 
over 5 maanden 
geplande 
uitvoeringsprogramma 
Armoede, 
schudhulpverlening, 

We kijken wat er mogelijk is. SP H. Rinkes Nee
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laaggeletterdheid, naar 
voren te halen.

100 24-06-2019 Het eigenaarschap van 
de IJshockeyhal geeft de 
gemeente ook de 
verantwoordelijkheid in 
de financiën.  Gecheckt 
wordt of er in de 
gemeente meer 
vermenging van rollen 
aanwezig is.  De raad 
wordt hierover 
geïnformeerd.

Er is extern advies gevraagd. 
Naar verwachting zal de raad 
in het 3e kwartaal hierover 
worden geïnformeerd.

T.J. van der 
Zwan

Nee

185 09-03-2020 De raad wordt betrokken 
in het proces waarin de 
gemeente zich beraadt 
over mogelijke 
maatregelen met het oog 
op de huurovereenkomst 
met Sportstad 
Heerenveen BV. 

Dit volgt t.z.t. GL FNP HL J. Zoetendal Nee

205 11-06-2020 Er wordt nieuw 
reclamebeleid voor de 
toegangswegen  
opgesteld waarin 
opgenomen de 
lichtintensiteit van de 
reclameborden.

In verband met andere 
prioriteiten is dit nog niet 
opgepakt.

GL D66 J. van Veen Nee
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- Toezeggingen afgedaan –

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afgedaan

98 13-06-2019 Mevrouw De Heij (CU) vraagt 
hoe de aanbevelingen te 
monitoren.  Wethouder 
Broekhuizen zegt toe in 
samenwerking met griffie een 
monitoring op te zetten.

Voorstel: afvoeren De 
griffie onderhoud de 
contacten met de 
Rekenkamercommissie 
over de invulling van de 
monitoring en het 
structureel borgen van de 
aanbevelingen van de 
RKC.  Hierover heeft de 
gemeenteraad ook 
besloten op 7 september.

15-09-2020 CU H. Rinkes Nee

154 25-11-2019 Vormgeving van Caparis in de 
raad bespreken waarin ook het 
rapport van het Sociaal 
Cultureel Planbureau wordt 
meegenomen.

Voorstel: afvoeren De 
avond is gepland op 23 
september 2020.

GL T.J. van der 
Zwan

Nee

163 25-11-2019 Portefeuillehouder Van der 
Zwan zegt toe dat er een risico 
inventarisatie wordt gemaakt 
door het landelijk 
brandweerinstituut. Deze 
inventarisatie wordt 
toegevoegd aan het geheel en 
in de commissie besproken. 
Dan worden bedrijven 
bevraagd en aan de commissie 
wordt gevraagd of het besluit 
rijp is voor besluitvorming, 
zodat het voorstel daarna aan 
de raad kan worden 

Voorstel: afvoeren  De 
raad heeft de 
calamiteitenroute 
vastgesteld op 22 juni 
2020.

15-09-2020 PvdA VVD T.J. van der 
Zwan

Nee
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toegezonden. Het college laat 
zo snel mogelijk weten 
wanneer dit op de agenda kan 
worden gezet en wat de 
opdrachtverlening is.

172 24-02-2020 Het college zegt toe de raad 
een plannings- en 
sturingsdocument voor te 
leggen waarin hoofdstuk 6 en 
7 van de kadernota, over 
kosten en realiseren van 
doelstellingen meetbaar met 
indicatoren uitgewerkt worden  
een dynamisch document dat 
aangepast kan worden aan de 
ontwikkelingen. De raad 
ontvangt de 
uitvoeringsprogramma’s en 
kan deze beargumenteerd 
agenderen.

Voorstel: afvoeren 
Hierover heeft de raad op 
7 september besloten.

15-09-2020 SP J. Zoetendal Nee

175 24-02-2020 Het college zegt toe in het 
uitvoeringsprogramma 
armoede in beeld brengen 
welke effecten de verhoging 
van de norm van 100% naar 
130% geeft.

Voorstel: afvoeren Op 11 
juni 2020 is de 
raadsinformatiebrief 
ontvangen (ID 314)

10-06-2020 SP H. Rinkes Nee

177 24-02-2020 Het college zegt toe dat de 
evaluatie GR SDF voor het 
zomerreces wordt verwacht en 
dat hierin de vragen uit motie 
ID 198 aan de orde komen.

Voorstel: afvoeren Punten 
uit de motie zijn door ons 
ingebracht in de evaluatie 
inkoopmodel. Over de 
voortgang evaluatie GR 
wordt de raad in 
september verder 
geïnformeerd

15-09-2020 HL J. Zoetendal Nee
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184 20-04-2020 Wethouder Broekhuizen stemt 
haalbaarheid motie  ID 206 – 
Ondersteuning Voedselbank, 
met voedeslebank af en 
koppelt dit terug aan de raad.

Voorstel: afvoeren U heeft 
hierover een raadsbrief (ID 
306) ontvangen

19-05-2020 GL H. Rinkes Nee

189 11-05-2020 Raadsinformatiebrief 287 - 
Uitvoering klimaatadaptatie en 
Biodiversiteit agenderen voor 
de commissie ROM .

Voorstel: afvoeren De 
raadsbrief is geagendeerd 
geweest.

15-09-2020 GL H. Rinkes Nee

191 11-05-2020 De vragen over de uitvoering 
van deze werkzaamheden 
wordt schriftelijke beantwoord.

Voorstel: afvoeren Op 11 
mei 2020 heeft de griffie 
de antwoorden ontvangen.

26-05-2020 FNP H. Rinkes Nee

192 11-05-2020 Hawwe der ek kulturele 
ynstellingen ut it Hearrenfean 
de subsydsje oanfrege ha en 
of se ek kâns meitsje op jild út 
dizze BIS regeling?

Voorstel: afvoeren Op 11 
mei 2020 heeft de griffie 
de antwoorden ontvangen.

26-05-2020 FNP H. Rinkes Nee

193 11-05-2020 Schriftelijk de vragen van CU, 
FNP en GL te beantwoorden. 
Was overname van de dossiers 
door Confidio in Drachten dit 
te voorkomen en is er 
voldoende grip is op 
bewindvoerders.

Voorstel: afvoeren Op 20 
mei 2020 zijn de vragen 
beantwoord (ID 90)

20-05-2020 CU FNP GL H. Rinkes Nee

194 11-05-2020 Schriftelijk beantwoording van 
de vragen ophogen kaden, 
ontwerpkeuze en de 
samenwerking met het 
Wetterskip Fryslân.

Voorstel: afvoeren Op 11 
mei 2020 heeft de griffie 
de antwoorden ontvangen.

26-05-2020 PvdA H. Rinkes Nee

195 11-05-2020 Er wordt een schriftelijke 
voortgangsbrief met update 
toegezonden

Voorstel: afvoeren Deze 
brief is op 16 juni 
verzonden.

15-09-2020 CU J. Zoetendal Nee

196 11-05-2020 Er wordt teruggekomen op de 
vraag van G. Walsweer over 
aanbesteding van 

Voorstel: afvoeren Op 19 
mei 2020 zijn de 
antwoorden toegevoegd.

19-05-2020 VVD H. Rinkes Nee
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gladheidsbestrijding op de 
langere termijn.

197 11-05-2020 Er wordt teruggekomen op de 
vraag van G. Rozema over 
toepassing van biozout bij 
gladheidsbestrijding.

Voorstel: afvoeren Op 19 
mei 2020 zijn de 
antwoorden toegevoegd.

19-05-2020 GL H. Rinkes Nee

198 11-05-2020 Er wordt een bijeenkomst met 
de raad belegd over welstand. 
O. de Vries (D66) verzoekt 
hier monumentenzorg bij te 
betrekken.

Voorstel: afvoeren Deze 
bijeenkomst was op 14 
september.

15-09-2020 D66 J. van Veen Nee

199 11-05-2020 Er wordt schriftelijk 
teruggekomen op de relatie 
met informatieplannen en de 
200.000 euro.

Voorstel: afvoeren  Op 20 
mei 2020 heeft de raad 
een schriftelijke reactie 
ontvangen.

12-05-2020 CDA H. Rinkes Nee

204 11-06-2020 CDA GL  Wethouder Zoetendal 
zegt voor de raadsvergadering 
van 22 juni een totaaloverzicht 
toe met optelling van de 
complete onderhoudsgetallen. 
Een toelichting op € 400.000 
euro, wat er nog aan 
investeringen betaald moet 
worden, wat er structureel nog 
nodig is, incl. Energie en 
structureel onderhoud. Daarin 
opgenomen een duiding wat 
eventueel niet lukt om op geld 
te zetten i.p.v. PM posten)   
SP Toezending voor de 
raadsvergadering van het 
document dat in de Staten 
wordt behandeld over de 
KNSB evenementeninkomsten 
en huur afdracht.   GL  

Voorstel: afvoeren De 
toegezegde antwoorden 
zijn aan de griffie 
gestuurd.

CDA GL VVD 
SP GBH

J. Zoetendal Nee
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Toezending voor de 
raadsvergadering van een 
financieel overzicht van de 
kosten van de IJshockyhal als 
de gemeente 100% eigenaar 
zou zijn.    VVD  Toezending 
voor de raadsvergadering van 
een overzicht van de 
maatschappelijke baten, dit 
volgt in een update van het 
rapport uit 2016.   GBH De 
vragen over de spin-off  van 
Thialf worden meegenomen 
naar het Fries Sociaal 
Planbureau voor het rapport 
Regiodeal.

206 11-06-2020 Navragen bij Caparis wanneer 
de medewerkers, i.v.m. RIVM 
maatregelen, weer aan het 
werk kunnen.

Voorstel: afvoeren Op 15 
juni 2020 zijn de 
antwoorden toegevoegd.

15-06-2020 HL H. Rinkes Nee

208 15-06-2020 De raad informeren over pilots 
aardgasvrij uit de omliggende 
gemeenten.

Voorstel: afvoeren Per mail 
beantwoord op 17 juni 
2020

CU J. Zoetendal Nee

209 15-06-2020 1. Mogelijkheden van 
bezoldiging 
beoordelingscommissieleden 
uit te zoeken.

Voorstel: afvoeren Gezien 
de aard van het project 
zullen wij een ons hooguit 
beperken tot een 
onkostenvergoeding voor 
de gemaakte (reis) kosten

15-09-2020 CU VVD J. Zoetendal Nee

210 15-06-2020 1. Een informatieavond te 
beleggen in het najaar 2020, 
samen met de 
woningcorporaties, over de 
prestatieafspraken in de 
sociale woningbouw. Met als 

Voorstel: afvoeren Deze 
bijeenkomst is gepland 
plaats op 8 oktober a.s.

15-09-2020 GL SP J. van Veen Nee
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speerpunten betaalbaarheid, 
beschikbaarheid en 
duurzaamheid.  2. Een 
informatieavond over 
kleinschalig wonen te beleggen 
in het najaar 2020 met o.a. 
onderwerpen flexwonen, Tiny 
Houses.

211 18-06-2020 Een  overzicht te verstrekken 
met de voorgestelde 
investeringsmaatregelen en de 
consequenties als deze 
projecten niet worden gestart.

Voorstel: afvoeren  Deze 
brief heeft u ontvangen en 
is gekoppeld aan de 
raadsvergadering van 2 
juli 2020, agendapunt 8.

30-06-2020 H. Rinkes Nee

214 18-06-2020 Toekomst bestendig en 
duurzaam : J. Abma (CDA) 
vraagt naar aanleiding van de 
beschikbaarstelling van 
bedragen voor het 
Veenweidegebied aan het 
college om de raad te 
informeren over de 
overwegingen van investering.  
Wethouder Van Veen 
antwoordt dat er diverse 
overleggen zijn over 
Veenweide, o.a. bestuurlijk 
overleg veenweide, waaraan 
de gemeente deelneemt en 
zegt toe   Toezegging ID 214: 
samen met andere gemeenten 
die Veenweidegebieden 
hebben op een gelijk moment 
te informeren.

Voorstel: afvoeren Op 1 en 
10 september waren 
informatieavonden 
waarvoor de raadsleden 
zich konden aanmelden.

Nee

215 18-06-2020 Samen met andere gemeenten 
die Veenweidegebieden 

Voorstel: afvoeren Op 1 en 
10 september waren 

CDA J. van Veen Nee
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hebben op een gelijk moment 
te informeren over de 
ontwikkelingen en de 
investeringen.

informatieavonden 
waarvoor de raadsleden 
zich konden aanmelden.

217 18-06-2020 De raad ontvangt een nadere 
toelichting ingekomen stuk ID 
634: herstructurering 
Tsjerkebleek (Akkrum) en 
aanloopstraten

Voorstel: afvoeren 
Inmiddels is er een 
gesprek geweest met de 
gemeente en ook met de 
werkgroep Tsjerkebleek 
over de zorgen van 
briefschrijver over inhoud 
en proces.  Dit proces 
stond los van de 
behandeling 
perspectiefnota en 
investering agenda op de 
agenda van de commissie 
van 18 juni. Dit is 
inmiddels helder voor de 
briefschrijver.

15-09-2020 J. Zoetendal Nee

220 24-08-2020 Medio september is er meer 
bekend over dit project, de 
raad hierover informeren via 
de website 
www.NederlandSchoon.nl 
Schoon Belonen.

Voorstel: afvoeren 
Inmiddels is de 
communicatie van Schoon 
Belonen gestart. Loopt 
vanaf 1 oktober

15-09-2020 FNP J. van Veen Nee

222 24-08-2020 Milieu aspecten bij gaswinning 
Nieuwehorne , de raad 
ontvangt hiervoor de  MER 
rapportage..

Voorstel: afvoeren Het 
hoofdrapport en 
samenvatting MER 
ontvangen en zijn aan de 
toezegging  toegevoegd.

15-09-2020 GL PvdA J. van Veen Nee
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- Moties openstaand  - 

ID Datum raad Dictum motie Stand van 
zaken

Datum afdoening Initiatief
nemers

PFH Afgedaan

239 07-09-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op:  1. 
een inventarisatie te 
(laten) verrichten naar de 
mogelijke locaties en 
beschikbaarheid van 
openbare en opengestelde 
(rolstoeltoegankelijke) 
toiletvoorzieningen binnen 
de kernen van onze 
gemeente   2. bij 
onvoldoende 
beschikbaarheid in overleg 
te gaan met de horeca, 
winkels en supermarkten 
om hun toiletgelegenheid 
hiervoor beschikbaar te 
stellen en dit kenbaar te 
maken met een 
herkenbare en eenduidige 
sticker en in de 
“HogeNood”-app  3. in 
ieder geval toiletten in 
gemeentelijke gebouwen 
open te stellen voor 
passanten en dit kenbaar 
te maken met een 
herkenbare en eenduidige 
sticker en aan te melden 

SP H. Rinkes Nee
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bij de HogeNood-app  4. 
voor 1 januari 2021 aan de 
raad terug te koppelen hoe 
het college deze motie 
heeft uitgevoerd.

238 07-09-2020 Ropt it kolleezje op:  1. 
Der by it opstellen fan 
foarstellen foar de 
begrutting foar 2021 en 
foarstellen foar efentuele 
oanpassingen fan de 
ynfestearingsaginda en 
perspektyfnota, foar te 
soargjen dat ynwenners 
fan de gemeente dy’t in 
ynkommen ha dat lyk is of 
leger is dan 120% fan it 
wettelik sosjaal minium 
net finansjeel de dupe 
wurre fan de fouten yn de 
administraasje.

FNP T.J. van der Zwan Nee

231 02-07-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: • Bij 
het opstellen van de 
begroting minimaal uit te 
gaan van het in 
standhouden van het 
huidige 
voorzieningenniveau van 
het Sociaal Domein.

Deze nemen 
we mee naar 
de begroting 
2021.

GL J. Zoetendal Nee

230 02-07-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: • Bij 
het opstellen van de 
begroting rekening te 
houden met de gevolgen 

Deze nemen 
we mee naar 
de begroting 
2021.

GL H. Rinkes Nee
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van de COVID-19 crisis 
voor de culturele sector en 
dit terug te laten komen in 
de begroting.

229 02-07-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: • 
Om bij de komende 
prestatiegesprekken/afspr
aken met de 
woningbouwverenigingen, 
de 
Huurdersbelangenverenigi
ng Heerenveen en de 
Bewonersraad afspraken 
te maken voor het 
realiseren van minimaal 
twintig woningen met een 
maximum huur van € 
500,00  • om daarvoor bij 
nieuwbouw eventueel een 
niet marktconforme 
grondprijs te hanteren  • 
hierbij ook in overweging 
te nemen goedkope 
(levensloopbestendige) 
woningen te realiseren 
door het aanpassen van nu 
leegstaande 
kantoorpanden.

SP Nee

228 02-07-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: • De 
inwoners van de gemeente 
Heerenveen niet meer 
verplicht worden de 
bewindvoering te laten 

SP Nee
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uitvoeren door een 
toegewezen marktpartij, 
wanneer het niet gaat over 
WSNP. • In het geval van 
vrijwillig bewind 
(budgetbeheer) het aan de 
inwoners gelaten kan 
worden om te kiezen voor 
een marktpartij of voor 
bewind bij de gemeente.

227 02-07-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: De 
verordening individuele 
inkomenstoeslag aan de 
raad voor te leggen met: o 
Verhoging van de 
minimumnorm van de 
inkomenstoeslag (onder de 
geldende voorwaarden) 
naar 130 % van het 
sociaal minimum. o 
Invoering van de 
inkomenstoeslag voor 
mensen met een AOW-
uitkering (zonder of met 
een klein pensioen) tot 
130 % van het sociaal 
minimum inkomen.

SP Nee

226 22-06-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: • 
Aanvullend onderzoek te 
doen naar de behoefte van 
woningen in verschillende 
segmenten op de 
Heerenveense 

Dit loopt nog. PvdA J. van Veen Nee
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woningmarkt  • Zodat er 
een goed beeld ontstaat 
van de woonbehoefte voor 
nu en in de toekomst en 
hier passend beleid op 
gemaakt kan worden  • Bij 
dit onderzoek 
belanghebbende partijen 
te betrekken  • De 
uitkomsten van dit 
onderzoek in het najaar 
van 2020 voor te leggen 
aan de raad.  In de 
raadsvergadering van 22 
juni is de motie 
aangenomen, met dien 
verstande dat de termijn 
van 2020 komt te 
vervallen en dit onderzoek 
in 2021 wordt uitgevoerd, 
als onderdeel van de 
nieuwe Woonvisie die in 
2022 zal worden 
aangeboden.

225 22-06-2020 Verzoekt het college / 
draagt het college op: · 
Met de directie van Thialf 
in lijn met scenario 3 
(herstelplan), waarin 
breedtesport gefaciliteerd 
blijft, maximaal in te 
zetten op het structureel 
verbeteren van de 
exploitatie van de 
ijshockeyhal. · Om samen 

Proces is 
gaande, zodra 
er definitieve 
ontwikkelingen 
zijn brengen 
wij de raad op 
de hoogte.

CDA J. Zoetendal Nee
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met de directie van Thialf 
op korte termijn de 
maximale synergie te 
zoeken tussen Thialf en de 
ijshockeyhal en de daarbij 
passende governance 
structuur. · Om de 
aanwezigheid van topsport 
maximaal te benutten ten 
behoeve van de 
aantrekkingskracht op 
breedtesport, zodat de 
gemeentelijke 
voorzieningen optimaal 
worden benut en 
maximaal bijdragen aan 
een gezonde exploitatie. · 
Om de raad over 
bovengenoemde 
ontwikkelingen regelmatig 
te informeren.

224 22-06-2020 Verzoekt het college / 
draagt het college op: · er 
bij de professionele 
gebruikers van Thialf 
maximaal op aan te 
dringen hun 
verantwoordelijkheid te 
nemen door financieel bij 
te dragen aan een 
gezonde exploitatie van 
Thialf  · het nationaal 
belang van Thialf onder de 
aandacht te brengen bij de 
minister van 

Proces is 
gaande, zodra 
er definitieve 
ontwikkelingen 
zijn brengen 
wij de raad op 
de hoogte

CDA J. Zoetendal Nee
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Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport en vragen om 
een structurele bijdrage in 
de exploitatiekosten   · 
samen met de directie van 
Thialf de mogelijkheden te 
onderzoeken voor 
toetreding van meerdere 
aandeelhouders en/of 
sponsoren die bereid zijn 
om een maatschappelijk 
aandeel te nemen wat 
passend is bij de positie, 
het imago en de 
doelstellingen van Thialf  · 
de raad in ieder geval per 
kwartaal en indien nodig 
eerder of vaker te 
informeren over de stand 
van zaken omtrent Thialf 
en specifiek ten aanzien 
van de voortgang van de 
in het herstelplan 
beschreven route naar 
‘gouden medailles & 
zwarte cijfers’.

223 22-06-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: Om 
aan de vraag van de 
scholen te voldoen op het 
gebied van 
voorlichtingslessen rondom 
discriminatie.

U wordt later 
dit jaar 
geïnformeerd 
over de 
invulling 
hiervan.

PvdA J. Zoetendal Nee

218 22-06-2020 Verzoekt het college / 
draagt het college op: Het 

Komt later dit 
jaar op de 

GBH J. van Veen Nee
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parkeerbeleid in de plaats 
Heerenveen aan te passen 
door in de betaald 
parkeren zones het vrij 
parkeren uit te breiden 
met officiële feestdagen.

agenda van de 
commissie/raa
d

216 25-05-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: • in 
gesprek te gaan met de 
verhuurders om (bij 
voorkeur bindende) 
afspraken te maken over 
het tijdelijk bevriezen van 
de huren in zowel de 
sociale als vrije sector  • 
tevens bij de minister deze 
opstelling kenbaar te 
maken en te lobbyen voor 
financiële compensatie van 
corporaties.

SP J. van Veen Nee

214 20-04-2020 Verzoekt het 
college/draagt het college 
op:   de middelen om deze 
ambitie uit te voeren een 
hoge prioriteit te geven in 
de investeringsagenda.

CU J. van Veen Nee

213 20-04-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: · 
Een integraal draaiboek te 
maken ter voorbereiding 
op dat wat onherroepelijk 
op de gemeente afkomt 
als gevolg van de 
coronacrisis.  · Hierbij te 
kijken naar de capaciteit 

SP T.J. van der Zwan Nee
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van alle afdelingen die 
hiermee te maken krijgen. 
· De  financiële 
consequenties die 
uitvoering van het 
draaiboek met zich 
meebrengen op te nemen 
in de Perspectiefnota.

204 20-04-2020 Verzoekt het college / 
draagt het college op: de 
met deze ambitie gepaard 
gaande middelen een 
hogere prioritering mee te 
geven in de 
investeringsagenda.

FNP J. van Veen Nee

203 20-04-2020 Verzoekt het college / 
draagt het college op: de 
met deze ambitie gepaard 
gaande middelen een 
hogere prioritering mee te 
geven in de 
investeringsagenda.

FNP J. van Veen Nee

202 20-04-2020 Verzoekt het college / 
draagt het college op: de 
met deze ambitie gepaard 
gaande middelen een 
hogere prioritering mee te 
geven in de 
investeringsagenda.

FNP J. van Veen Nee

200 24-02-2020 Verzoekt het college: ● Bij 
het uitwerken van de 
Kadernota Sociaal Domein 
2019-2025 in de 
uitvoeringsprogramma’s, 
te kijken naar de behoefte 

D66 J. Zoetendal Nee
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en naar de mogelijkheden 
om financiële drempels bij 
de keuze voor 
anticonceptie weg te 
nemen voor (kwetsbare) 
vrouwen.

199 24-02-2020 1. Onderzoek te doen naar 
de gevolgen van het 
verhogen van de norm van 
100% naar 130%  2. 
Onderzoek te doen naar de 
gevolgen van het 
betrekken van inwoners 
met alleen AOW of met 
een klein pensioen  3. 
Onderzoek te doen naar de 
mogelijkheid van 
automatische toekenning 
aan de doelgroep  4. De 
uitkomsten van deze 
onderzoeken, voorzien van 
een dekkingsvoorstel, te 
betrekken bij het nieuw 
vorm te geven 
armoedebeleid en voor te 
leggen aan de raad bij het 
uitvoeringsprogramma van 
de kadernota.

SP J. Zoetendal Nee

198 24-02-2020 1. Te onderzoeken of er 
een andere/betere manier 
van aanbesteden mogelijk 
is met daarbij een 
adequaat 
monitoring/controlling 
systeem. 2. Te 

HL J. Zoetendal Nee
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onderzoeken welke 
maximale toelatingseisen 
gesteld kunnen worden 
waaraan de huidige en 
toekomstige 
contractpartijen moeten 
voldoen. 3. Te 
onderzoeken wat de voor- 
en nadelen zijn bij het 
toelaten van het maximale 
en minimale aantal 
zorgaanbieders. 4. Te 
onderzoeken of 
gemeente(n) zelf als 
aanbieder(s) mag/mogen 
optreden. 5. De 
gemeenteraad over de 
uitkomsten te informeren.

197 24-02-2020 Verzoekt het college: 1. 
Om tijdens het schooljaar 
2020/2021 een pilot te 
starten waarbij de 
gemeente: a. gastlessen 
aanbiedt aan scholieren op 
het MBO en voortgezet 
onderwijs in de gemeente 
Heerenveen over schulden 
en het omgaan met 
verleidingen en geld b. 
wekelijks een 
inloopspreekuur 
organiseert met een 
schuldhulpverlener op 
dezelfde scholen die de 
jongeren begeleidt en 

Dit nemen we 
mee in het 
uitvoeringspro
gramma 
Armoede.

PvdA H. Rinkes Nee
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coacht bij het maken van 
financiële keuzes  2. Om 
de ervaringen uit de pilot 
in 2020/2021 te delen met 
de raad en een plan voor 
te leggen voor een 
structureel vervolg van 
preventieve 
schuldhulpverlening bij 
jongeren.

196 24-02-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op:  Er 
voor te zorgen dat alle 
financiële vorderingen 
gelieerd aan de gemeente 
aan inwoners, enkel 
zuivere bedragen zullen 
betreffen zonder onnodige 
verhogingen waaraan 
commerciële bedrijven 
verdienen.

PvdA J. Zoetendal Nee

195 24-02-2020 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: • 
Om samen met de raad 
tussen de Kadernota en de 
uitvoeringsplannen beleid 
te ontwikkelen en aan de 
raad ter goedkeuring voor 
te leggen, met daarin de 
maatschappelijk gewenste 
situatie in evalueerbare 
doelen met subdoelen, die 
aangeven in welk tempo 
het subdoel gerealiseerd 
wordt, met (financiële) 

PvdA J. Zoetendal Nee
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indicatoren. Dit beleid 
vormt het uitgangspunt 
voor de nader uit te 
werken 
uitvoeringsplannen.  
Waarbij het geheel van 
hoofddoelen, subdoelen, 
(financiële) indicatoren 
evalueerbaar moet zijn: o 
specifiek: concreet, 
eenduidig te interpreteren, 
heldere afbakening en 
reikwijdte o meetbaar: 
beleidsdoelstelling is 
daadwerkelijk 
waarneembaar en kan aan 
de hand van concrete 
normen worden 
vastgesteld o 
tijdgebonden: met een zo 
precies mogelijke 
tijdbepaling aangeven 
wanneer het doel moet 
zijn gerealiseerd

193 16-12-2019 Spreekt de wens uit: • om 
vergaderingen van de 
gemeenteraad Heerenveen 
via Facebook live stream 
uit te willen zenden.

Ondertussen is 
duidelijk dat 
Company 
Webcast (onze 
leverancier) 
nog niet live 
kan uitzenden 
op Facebook, 
ze zijn daar 
wel mee bezig.  
Daarom 

D66 T.J. van der Zwan Nee
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onderzoeken 
we de 
mogelijkheid  
om 
(onder)delen 
van de 
vergadering 
zelf te (laten) 
filmen en 
uitzenden. We 
hebben 
contact met 
andere 
gemeenten 
hoe zij dit 
aanpakken.  Er 
wordt gewerkt 
aan een 
memo.

190 18-11-2019 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: • 
Tenminste 400 kaarten 
voor de kerstproductie 
beschikbaar te stellen voor 
kinderen die bekend zijn 
bij Stichting Leergeld.

Deze motie 
nemen we 
mee in de 
verdere 
organisatie 
van de 
productie.

GBH H. Rinkes Nee

171 08-07-2019 Fersiket it kolleezje:  1.  
Om yn oerlis mei de 
provinsje te gean om sa 
gau as mooglik te       
kommen mei in 
stimulearringsregeling foar 
it oanskaffen fan in       
reintonne troch ynwenners 
fan Heerenveen  2.  Noch 

Tijdens het 
Provinciaal 
Overleg Water 
is gesproken 
of de 
stimuleringsre
geling 
regenton 
breed in de 

FNP H. Rinkes Nee
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dit jier in útstel mei de 
útwurke regeling hjirta 
foar te lizzen       oan de 
ried foar beslútfoarming, 
ynklusyf de finansjele 
aspekten.

provincie 
opgepakt kan 
worden.  Hier 
is breed 
draagvlak voor 
en dit wordt 
nu op 
provinciaal 
niveau verder 
uitgewerkt.

153 15-04-2019 Verzoekt het college: 1. 
Artikel 1 van de Grondwet 
op een prominente plek in 
het gemeentehuis 
permanent zichtbaar te 
maken voor het publiek, in 
de vorm van een banner of 
muurschildering  en waar 
mogelijk ook in andere 
relevante gemeentelijke 
gebouwen met een 
publieksfunctie   2. Lokale 
kunstenaars op te roepen 
vorm te geven aan dit 
kunstwerk   3. Het 
winnende ontwerp zal door 
de gemeente worden 
aangekocht en op een 
zichtbare plek in het 
gemeentehuis geplaatst 
worden  4. Opdracht te 
geven aan de projectgroep 
die bezig is het 
programma van eisen voor 
de nieuwe raadszaal op te 

Dit voorstel 
wordt 
meegenomen 
in de verdere 
voorstellen 
naar de 
verbouwing 
van de 
raadszaal.

GL T.J. van der Zwan Nee
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stellen om dekking te 
vinden in de ver- of 
nieuwbouw van het 
gemeentehuis.  
Stemverhouding: 
Fractie(s) voor: GL, PvdA, 
CU, VVD, CDA, GBH, D66, 
HL, mevrouw de Jong (FNP 
Fractie(s)  tegen: De heer 
Eijer (FNP), de heer De 
Swart (FNP)

117 08-11-2018 Verzoekt het college: Om 
een plan aan de raad voor 
te leggen waarin wordt 
aangegeven hoe in de 
toekomst voldoende 
klantmanagement 
beschikbaar blijft om de 
uitstroomdoelen te 
behalen.

Deze motie 
nemen we 
mee in het 
uitvoeringspro
gramma Werk.

PvdA H. Rinkes Nee

116 08-11-2018 Verzoekt het college: 
Uiterlijk in september 
2019 aan gemeenteraad 
een plan, inclusief 
financiële onderbouwing, 
voor te leggen waarin de 
bij de overwegingen 
genoemde elementen aan 
de orde komen en zijn 
uitgewerkt.

Vanwege de 
nog lopende 
onderzoeken 
en het 
informeren 
van de raad 
over de 
regionale 
fietsagenda in 
maart, is 
daarop 
volgend in 
april 2020 het 
‘Koersdocume
nt Fietsplan 

GL J. van Veen Nee
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Gemeente 
Heerenveen’ 
ter 
kennisname 
aangeboden 
aan de raad. 
Om de ambitie 
van de 
gemeente 
goed te 
kunnen 
bepalen zijn 
drie 
verschillende 
ambitieniveaus 
benoemd  
Goud, Zilver 
en Brons, 
inclusief 
financiële 
indicatie van 
de niveaus.  
De genoemde 
elementen uit 
het 
Hoofdlijnenakk
oord en uit de 
betreffende 
motie komen 
aan bod. De 
besluitvorming 
van het 
ambitieniveau 
is in verband 
met de 
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behandeling 
van de 
investeringsag
enda voorzien 
in juni.  
Daarna kan 
(logischerwijs 
na het 
zomerreces) 
het 
participatietraj
ect starten ten 
behoeve van 
de uitwerking 
van het 
vastgestelde 
ambitieniveau 
tot een 
Fietsplan met 
uitvoeringsma
atregelen en 
prioritering.   
Het definitieve 
Fietsplan kan 
dan in het 1e 
kwartaal van 
2021 worden 
aangeboden.

87 21-01-2019 Verzoekt het college: • De 
bewoners en andere 
belanghebbenden (o.a. VV 
Heerenveen) van de 
aanliggende wijken actief 
en constructief te 
betrekken bij invulling van 

De motie 
wordt 
meegenomen 
in het vervolg 
traject rondom 
de komst van 

VVD J. van Veen Nee
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het gekozen scenario om 
op deze manier een beter 
draagvlak en acceptatie te 
bewerkstelligen, waarbij 
rekening wordt gehouden 
met ondermeer of het 
gebouw passend is in de 
omgeving (beeldkwaliteit), 
er een goede 
verkeersdoorstroming is, 
de verkeersveiligheid 
gegarandeerd is en er 
voldoende aandacht is 
voor de veiligheid van de 
fietsers  • De 
gemeenteraad op de 
hoogte te houden van het 
gezamenlijke overleg met 
de bewoners en 
belanghebbenden.

de Van der 
Valk.

39 15-09-2014 Verzoekt het college/ 
draagt het college op:  
Deze verruiming in het 
beeld kwaliteitsplan voor 
de velden F en G te 
beschouwen als een pilot. 
 De effecten hiervan op 
potentiële kopers 
respectievelijk de kwaliteit 
van de wijk te evalueren. 
 Deze evaluatie 
uitvoeren op een daartoe 
geëigend moment.  Bij 
deze evaluatie kopers van 
kavels in de velden F en G 

Voordat er een 
nieuw 
beeldkwaliteits
plan wordt 
opgesteld, 
wordt er eerst 
een evaluatie 
gedaan. De 
velden F en G 
zijn nu 
nagenoeg 
klaar. De 
evaluatie 
wordt in de 
eerste helft 

D66 J. van Veen Nee
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en omwonenden te 
betrekken.

van 2020 
ingevoerd.
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- Moties afgedaan – 

ID Datum raad Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Afgedaan

219 22-06-2020 Ropt it kolleezje op:  1. alle prikken 
yn it wurk te stellen om de 
werferdieling fan it gemeentefûns net 
ta skea fan plattelânsgemeenten gean 
te litten  2. sa gau as mooglik útein te 
setten mei in lobby om de bydrage 
fan it Ryk foar plattelânsgemeenten te 
fergrutsjen, yn stee fan te 
ferminderjen, om de leefberens in 
ympuls te jaan  3. de gemeenteried 
periodyk, dochs op syn minst elts 
fearnsjier, te ynformearjen oer de 
resultaten fan de lobby en de stân fan 
saken oangeande (gefolgen fan) de 
werferdieling fan it gemeentefûns.

Voorstel: afvoeren 
Heerenveen is aangesloten 
bij het initiatief van P10 
gemeenten met betrekking 
tot herijking van het 
gemeentefonds, dit met als 
doel te komen tot een 
verbeterde versie van de 
herverdeling van het 
Gemeentefonds, aanpassing 
van de herijking en de 
uitkomsten. Ook vanuit de 
provincie Fryslân is actie 
ondernomen richting het 
Rijk. Daarnaast lopen er ook 
lobby’s via de VFG en de 
VNG

FNP H. Rinkes Nee

215 20-04-2020 1. Dat de Heerenveense ambitie ten 
aanzien van de RES 1.0 gericht is op 
het realiseren van een substantiële 
verhoging van de Friese bijdrage aan 
de landelijke doelstelling  2. Krachtig 
te sturen op het creëren van een 
solide maatschappelijk draagvlak voor 
duurzame energieopwekking in 
Fryslân en hiervoor activiteiten te 
ontwikkelen

Voorstel: afvoeren 
Meegenomen in ambtelijke 
als bestuurlijke overleggen. 
Ook in de toekomst blijven 
we dat doen.

GL J. Zoetendal Nee

206 20-04-2020 Verzoekt het college/ draagt het 
college op: 1. In overleg met het 
bestuur van de Voedselbank 
Heerenveen de mogelijkheid te 
onderzoeken om tijdelijk een 

Voorstel: afvoeren De raad 
is via een raadsbrief (ID 
306) geïnformeerd.

GL H. Rinkes Nee
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“supermarkttegoedbon” uit te geven 
(gesponsord door de gemeente 
Heerenveen) die besteed kan worden 
bij lokale ondernemers 
(supermarkt/slager/groenteboer/bakk
er) in de gemeente Heerenveen.  2. 
Dit plan, bij gebleken haalbaarheid, 
op korte termijn ten uitvoer te 
brengen.

182 07-11-2019 Te onderzoeken of de gemeente 
Heerenveen aanspraak kan maken op 
Europese steun voor het aanleggen 
van veilige parkeerplaatsen met 
goede voorzieningen op 
bedrijventerreinen voor chauffeurs en 
tevens de gemeenteraad hierover te 
informeren voor de kadernota 2021.

Voorstel: afvoeren De raad 
is geïnformeerd via een 
raadsbrief (ID 332).

PvdA H. Rinkes Nee

170 08-07-2019 Roept het college op: 1.  
Omwonenden actief te betrekken in 
het vervolgtraject in goede       
afstemming en gezamenlijkheid met 
de stichting Samenwerking       
Bevordert Vooruitgang (SBV) en de 
school  2.  De gemeenteraad op de 
hoogte te houden van dit 
vervolgtraject.

Voorstel: afvoeren Deze 
motie is in het proces 
rondom de bouw nieuwe 
school opgenomen.

HL J. van Veen Nee

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van d.d. 5 oktober 2020.  

de griffier, de voorzitter,

mevrouw L. Roest-Jonkers de heer T.J. van der Zwan


